
Di Francesco: Florenzi do oceny. Schick ma 50% szans

News - ASRoma.pl

Zgodnie z zapowiedziami Eusebio Di Francesco nie pojawi się dziś na

konferencji prasowej, a jedynie udzieli wywiadów dla mediów. W jednym z

nich odpowiedział na pytania Roma TV.

Jak wygląda zespół?

- Widziałem bardzo dobre treningi, cieszę się z powodu tego jak gracze do nich

podeszli.

Niektórzy gracze są do oceny...

- El Shaarawy i Manolas nie zostaną powołani, do oceny jest Florenzi. Pozostałych

myślę mieć do dyspozycji.

Przed przerwą niektórzy wrócili do dyspozycji. Dasz im przestrzeń? Myślę

o Dzeko...

- Nie wiem, oceniam czy zagra on czy Schick. Obecnie mają po 50% szans.

Staniecie naprzeciwko niespodzianki, Virtus Entella.

- Tak, posiadają jakość, aby być w Serie B, mimo że gają w Lega Pro. Nie zostaną

absolutnie zlekceważeni.

Jak podchodzi się do meczu, w którym istnieje ryzyko zlekceważenia

przeciwnika?

- Staramy się trenować na wysokim poziomie i z dużą intensywnością. To dla nas

ważne rozgrywki.

Jutro będzie 15 tysięcy kibiców. Jak bardzo będą ważni?

- Zawsze są ważni, są pomocą i wsparciem.

Puchar Włoch to ważny cel.

- Zawsze taki był, mimo że w zeszłym sezonie zaliczyliśmy niepowodzenie. Musimy

starać si spisać lepiej w każdych rozgrywkach.

Czego spodziewasz się w 2019 roku?

- Regularności wydajności i występów, czego trochę brakowało.
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